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QMM#10 2023-12-06

1. Formalia
1.1. Mötets högtidliga öppnande

17:39

1.2. Val av mötesordförande
Andrej Miladinovic kandiderar och väljs

1.3. Val av mötessekreterare
Evelina Berg nomineras och väljs

1.4. Val av två justeringsmän, tillika rösträknare
Malin Andreasson kandiderar och väljs
Rikard Johansson kandiderar och väljs

1.5. Adjungeringar
Ex får talrätt

1.6. Mötets behöriga utlysande
Utlystes 2023-12-04, sent utlyst. Privata meddelande skickades till alla aktiva.

1.7. Anmälan av övriga frågor
Nein

1.8. Godkännande av dagordning
ja

1.9. Föregående mötesprotokoll
QMM#9 2023-11-07 Singerat.pdf

2. Meddelanden
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https://drive.google.com/file/d/1LZPlWRu48STW-BEB_QZ0ElnPmWKppKFv/view?usp=drivesdk


2.1. QM [QlubbMästare]
Firade NKMs 15 års jubileum, gav en kondomad beskflaska från Qmisk.
Glennsittningen gick bra, dock mycket kaos med gästerna. Trasig fot osv.
Drog med Glenn till Systrarna, funni. Tackfesten gick väldigt bra imo. Många
fina mustascher, mer pengar till prostatacancerfonden. Bra! Invalet: mindre
bra, se nedan. Tillsammans med SkM drogs internrepen upp 12k, väldigt bra.
Möten, möten, möten. Överlag mycket stress, mycket möten, men har också
gett goda resultat i de flesta fallen.

2.2. vQM [Vice Qlubbmästare]
Gjort typ samma. Stressat. Snackat mycket med Andrej. Planerat en del.
Mycket. Gjort mycket.

2.3. SkM [Skattmästare]
Har varit på två budgetmöten, föreberedande möte och budgetsm. Höjt
budgeten massvis.

2.4. SM [Spritmästare]
Back in Business, druckit vin och tequila, Budget sm var banger, nya ölen är
inne. Ölprovning med barlingbo, Staro på fat till loodz, eeh snusat och Victor
är söt. Beställde de de tyckte var bäst på ölrprvningen. VSM har sångledat.
Spritis.

2.5. DM [Dokumentmästare]
Skrivit och signerat dokument

2.6. NM [Nätmästare]
Servarana har dött, ska fixa det. Gamla hemsidan kommer snart, nya
hemsidan kommer snart

2.7. IM [Inköpsmästare]
Nej, kollade om det fanns glas till INvalet och det fanns det. Blev ordförande.

2.8. INM [Incestmästare]
Fixat inför casinokvällen hoppas folk är tagggaaaddee det blir skojs. Ska ha
förberedelsemöte så att det inte sker fusk. Klädkod? Blev INGEN.
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2.9. KM [Köksmästare]
404

2.10. PM [Pyntmästare]
404

2.11. PrM [PR-mästare]
Pr:at och vill ta foto på alla nyaktiva vid lunch typ 12:30 MED ovve.

2.12. VM [Vaktmästare]
Tvättat. Hitta superbilligt snus på snusbolaget.se. Funderar på att släppa sin
roll iochmed att innebandy puben e slut. Fundera på det, våren är rolig börja
snusa.

2.13. BA [Beskansvarig]
Köpt besk. Planerat ciggpubben.

2.14. Övriga [WraQ, Glenn, Ex, Adjungerade]
Får Emelie ta mat om det finns över? Hon är faktiskt också student. Men det
var bättre förr.

3. Bordlagda ärenden:
nej

4. Rapporter:
4.1. KMR: Sas inget viktigt, nya övermarskarker: Ärke! Torskade pokal (den ska

tillbaka under våren).
4.2. ValSM: Moa blev ordförande. Evve blev sekreterare. Antonia blev SNO. Peter

ingen. Simon historieansvarig och STURE. Idrottsnämnden: Zak och Rasmus.
4.3. BudgetSM: 10750kr mer internrep! Lite andra beslut hände.SM#5 2023

ITK senater får också marskalkpris numera.

5. Festformalia:
5.1. Kommande fester

5.1.1. Nyaktivpub!
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https://docs.google.com/document/d/186FNfyzk94QrGCONjIPuCmGIpgOIwqWaFBanTtQcG7Q/edit


IMORGON!!! Det kommer bli kul. Premiär för vår öl, ny etikett och nytt
märke som säljs exakt då.

5.1.2. Ciggpub
Cigarettter, märken, fett banger, komsi komsi.

5.1.3. Casinokväll
Hoppas på att folk kommer för att det kommer att bli kul. Vill testa
med QMISK först och se hur det går. Blir det bra gör vi om det?

5.1.4. Julpub med Bellman: Det kommer att lottas ut 10 presenter under
kvällen, kom på puben!

5.1.5. Osqvik med NKM? Finns intresse? 28-29/12
Vill man gå äre bara att anmäla sig.

5.1.6. Nyår med Qmisk
Simon är ansvarig utgivare. 3 pers har sagt att de kommer göra
nånting typ. Samma meny som förra året typ. Har 1200 kr kvar yay.

5.1.7. Gemensam internfest med TMEIT?
Powerhour? kombahaya . Alla som vill koooommm. Inga datum i
december kommer typ funka. Kanske januari.

5.2. Festade fester
5.2.1. Innebandypub:

inga (seriösa) skador, glada människor. Städningen var knaaas. Men
det var banger. Fick jättemånga blåmärken. Quazi skrev ett good to
know dokument inför nästa år. Domarkomiten har skrivit ned massor
så att det finns så att det går ännu bättre nästa år. Men allt som allt
kändes det som en lyckad pub.

5.2.2. Glennsittningen 18/11:
alldeles för mycket kaos på Qmisk borden. Om vi inte själva följer
sittningsetikett kommer ingen annan göra det. Hur vi beter oss
reflekterar det hur andra gör. Kan inte peka på en person. Bra sak att
tänka på. Var banger, folk var nöjda men mycket kaos under
sittningen. Allmänt kaos. Även tänka på när går på andra sittningar att
visa respekt, ger dåligt rykte annars. Det var kul att jobba. Victor och
Ritze var bästa sångledarna.

5.2.3. Tackfest:
Lyckat event, glada Glenn, vägen tillbaka till Kistan kunde kortas ner.
Kanske lite tidigare laserdome, komma till Kistan lite tidigare, lite
kortare omväg till Kistan. Kändes som ingen hade motivation att städa
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påriktigt på mellanstädet efter sittningen. Städningen överlag gick
ändå bra. Trots klagomål och tjafss. Tanken var att de som preppade
inte skulle mellanstäda: men blev miss i kommunikationen
någonstans på vägen. Nyaktiva tyckte den var banger.
Speedrunsittning: bästa typen av sittning. Lite väl stressigt ibland
dock, det är ju dock hela poängen. Organisera bra för rollerna på
aktiva på plats. Tack till alla som hjälpte till och preppade. Överlag på
intergrejer: spärra av med skynke ungefär vid slutet/början av baren.
Laserdomen gick också bra.

5.2.4. Mustaschkampen:
lyckat event, bra med folk för att vara såhär sent på terminen. Sålt slut
på nästan alla gamla märken. Donerade 33% mer till
prostatacancerfonden än i fjol! Var många mustacher, nästa år blir det
tradition.

5.2.5. Inval:
se punkt nedan.

6. Besluts- och diskussionspunkter‘

6.1. Har diskussionen om arbetsvilja från förra QMM gjort saker bättre?
Ganska svårt att avgöra, lite för kort tid för att avgöra. Fler hade kunnat gå på
tackfesten men det är inte direkt arbetsvilja dock. Andrej har märkt skillnad på
städningen dock.
6.2. Inval av nya marskalkar.

Andia Mir
Henrietta Gidehag
Adlan Atabeyli
Martin Olofsson
Malin Andreasson
Alex Blomqist
Denise Hommik

Det beslöts att välja in de.

6.3. GlennP retrospektiv:
- Engelskspråkiga tyckte att det var svårt att bli en del av gruppen.
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- Engelskspråkiga fick intrycket att Qmisk ej är välkomnande för
internationella studenter.

- Hur mycket som hemlighetshålls från Glenn? Coc typ
- kanske tydliggöra vad som får sägas och inte. Lite konstigt att

inte säga, förtydliga även så att det inte står olika ställen på två
olika ställen så det inte är öppet för olika tolkningar.

- Vad ska man publicera och på vilket sätt?
- Dokumentet i sig är otydligt och ska revideras i vår.
- Publicera? Kan ev skapa onödiga situationer där situationer

som har skett diskuteras.
- Mer dramatiskt att stänga av än att bara bli av med rösträtten

kanske?
- Också göra tydligt om de får vara med under invalet under

dagen eller enbart efter beslutet?
- Ska man va tydlig mot glenn med coc? Och hur hantera

individuella fall?
- Jättekul.
-

6.4. Invalet:
- Många tidstjuvar som drog ut på tiden:

- Sen start.
- Minst 10 min försening varje paus som togs, totalt uppemot 2h

förlorades.
- För långa intervjuer, ta bort onödiga frågor, ställ inte extra

frågor om inte absolut nödvändigt. För många individuella
lallfrågor, bör begränsas till max 1 om ens det.

- Rappare byten mellan intervjuer behövs. Aktiva måste
kontrollera vilka av deras barn som är där vid varje paus för att
skynda på det hela.

- Kortare matpauser och färre pisspauser.
- QM och VQM la för lång tid på de första beskeden.

- QM och VQM kan ej vara SA och borde egentligen inte sköta
tidsschemat osv under dagen då de båda är helt utslagna under
intervjuer, diskussion, omröstning, och besked.

- En aktiv eller gamling att föredra bör göras till SA som får ha lite koll,
en gamling bör sättas som ansvarig för att plocka folk till beskeden
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innan invalet, en gamling bör sättas som chef för gamlingarna så
någon har koll på tiden osv.

- Städning av dansgolvet bör göras av gamlingar under diskussionen
samt preppa för beskeden. Ta fram rekvisita osv.

- Mat och lekar funkade bra men stämningen blev dålig senare på
kvällen, ett snabbt inval leder till gladare Glenn. Kan nog vara bra att
sprida ut lekarna mera. Minibeerpongturnering?? Svinkul och tar tid.
Sparar dötid. Under slutet hände typ inget. Även lekar mot slutet,
sprid ut dem.

- Kanske förtydliga för Glenn inför INvalet vad som kommer att ske
under dagen.

- Ta ett möte med gamlingar inför nästa INval, lekar e ju pågrund av
gamlingars egna initiativ. Få gamlingars lekmöte hit också. Unita
QMISK i sig för de som är intresserade. Samla ihop folk och struktuera
upp.

- QM och VQM fick bra kommentar från Evve att först säga att
personerna inte är invalda och därefter förklara att röstningen görs av
alla aktiva osv. Slog dock fel med en Glenn som blev väldigt ledsen och
direkt slutade lyssna på resten av det vi sa. I övrigt funkade det bra.

- Helt ta bort feedback till Glenn. Både diskussionen efter själva
omröstningen men också under beskedet. Endast två Glenn som
frågade, gav vaga svar. Det funkar med kommentaren “rösterna
räckte tyvärr inte till” som vi sa till alla.

- Diskussionen behöver ta tid för att säkerställa ett rättvist inval.
- Fråga är det någon som behöver diskutera vidare? För vissa

diskussioner är alla bensäkra på vad de vill men andra inte.
- Förgjort schema på när vilken glenn som även gamlingar har tillgång

till så de har koll på så de kan hjälpa och ha koll / förbereda. Kanske
ge det även till Glenn så att de kan planera??

- Pusha hårt att det är strikt 11.
- Se till att det skrivs till föräldrarna till glenn så att de vet om deras

barn inte kommer om de medelar till en annan.
- Röstningen gick smidigt.
- Miss när QM presenterade nyinvalda.

- Trötthet/emotionellt dränerad från beskeden och hela dagen.
- Blev påmind av Danne att de nyinvalda skulle presenteras.
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- Såg inte någon av dem när jag gick ut därav att jag ropade upp
dem.

- Enorm tidspress iom att jag glömde att det var helg och larmet
går först 0330 och inte 0300.

- Städning blev inte gjord i tid. Peter fick ta det dagen efter.
- Nästan alla Glenn fick inte optimala besked iom att alldeles för lite tid

kunde läggas ner per besked, enorm tidspress att hinna med alla. QM
och VQM var tvungna att fokusera mer på tiden än på glenn.

-
- Bra initiativ att aktiva och gamlingar städade innan beskeden var

klara. Stärker ytterligare punkten ovan om att behov finns för en
invalsansvarig som ska se till att saker går smutt till ute hos Glenn.

- De Glenn som inte var på plats fick sitt besked först 0400, alldeles för
sent.

- Skriv ihop sms innan för fomat på hur ge det beskedet så det
går snabbt.

- Rikard tycker att det är ett godkänt inval. Där skorna klämde var just
intervjuerna.

- Early start och disciplin på intervjufrågorna.
- Vad tycker ni nyaktiva om dagen?

7. Övriga frågor
7.1. Kirre organiserar

Alla vsr platser e tagna men det kanske eventuellt går att fixa biljetter till
festerna.

Hoppa till 1.7
7.2. Klädbeställningshjälp

Antonia vill ha hjälp/helst någon annan tar över klädbeställningshjälp pga
dömycket just nu, annars går det att lösa i januari. Om vill ha tidigare så hjälp
gärna till. Kika när TMEIT beställer kläder. Kirre och Victor löser.

7.3. Maybe disk lista
Det är en disk lista så man kan ha koll på vilka som diskat och inte.

Kolla hemsidan för uppkommande evenemang.
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8. Slutformalia
8.1. Nästa möte

17/1-24

8.2. Mötets avslutande
20:36

Mötesordförande: Mötessekreterare:
Andrej Miladinovic Evelina Berg

Justerare / Rösträknare: Justerare / Rösträknare:
Rikard Johansson Malin Andreasson

Närvarolista:
Aktiva:
Evelina Berg
Antonia Wälken
Adlan Atabeily
Peter Patranika
Moa Fredriksson
William Asp
Alex Kauffman
Rikard Johansson
Emelie Olers
Henrietta Gidehag
Viktor Karlström
Mille af Rolen
Malin Andreasson
Mattias Ritze
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Rasmus Sjöberg
Neo Nguyen
Zak Ora
Ludvig Grim
Tegar Björkdahl
Simon Hedström
Ludvig Larsson
Samuel Sendek
Andrej Miladinovic
Roy Evert Andrej Dolonius
Andia Mir
Martin

Övriga:
Emelie Gartmon
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QMM#10 2023-12-06


1. Formalia
1.1. Mötets högtidliga öppnande


17:39


1.2. Val av mötesordförande
Andrej Miladinovic kandiderar och väljs


1.3. Val av mötessekreterare
Evelina Berg nomineras och väljs


1.4. Val av två justeringsmän, tillika rösträknare
Malin Andreasson kandiderar och väljs
Rikard Johansson kandiderar och väljs


1.5. Adjungeringar
Ex får talrätt


1.6. Mötets behöriga utlysande
Utlystes 2023-12-04, sent utlyst. Privata meddelande skickades till alla aktiva.


1.7. Anmälan av övriga frågor
Nein


1.8. Godkännande av dagordning
ja


1.9. Föregående mötesprotokoll
QMM#9 2023-11-07 Singerat.pdf


2. Meddelanden



https://drive.google.com/file/d/1LZPlWRu48STW-BEB_QZ0ElnPmWKppKFv/view?usp=drivesdk





2.1. QM [QlubbMästare]
Firade NKMs 15 års jubileum, gav en kondomad beskflaska från Qmisk.
Glennsittningen gick bra, dock mycket kaos med gästerna. Trasig fot osv.
Drog med Glenn till Systrarna, funni. Tackfesten gick väldigt bra imo. Många
fina mustascher, mer pengar till prostatacancerfonden. Bra! Invalet: mindre
bra, se nedan. Tillsammans med SkM drogs internrepen upp 12k, väldigt bra.
Möten, möten, möten. Överlag mycket stress, mycket möten, men har också
gett goda resultat i de flesta fallen.


2.2. vQM [Vice Qlubbmästare]
Gjort typ samma. Stressat. Snackat mycket med Andrej. Planerat en del.
Mycket. Gjort mycket.


2.3. SkM [Skattmästare]
Har varit på två budgetmöten, föreberedande möte och budgetsm. Höjt
budgeten massvis.


2.4. SM [Spritmästare]
Back in Business, druckit vin och tequila, Budget sm var banger, nya ölen är
inne. Ölprovning med barlingbo, Staro på fat till loodz, eeh snusat och Victor
är söt. Beställde de de tyckte var bäst på ölrprvningen. VSM har sångledat.
Spritis.


2.5. DM [Dokumentmästare]
Skrivit och signerat dokument


2.6. NM [Nätmästare]
Servarana har dött, ska fixa det. Gamla hemsidan kommer snart, nya
hemsidan kommer snart


2.7. IM [Inköpsmästare]
Nej, kollade om det fanns glas till INvalet och det fanns det. Blev ordförande.


2.8. INM [Incestmästare]
Fixat inför casinokvällen hoppas folk är tagggaaaddee det blir skojs. Ska ha
förberedelsemöte så att det inte sker fusk. Klädkod? Blev INGEN.







2.9. KM [Köksmästare]
404


2.10. PM [Pyntmästare]
404


2.11. PrM [PR-mästare]
Pr:at och vill ta foto på alla nyaktiva vid lunch typ 12:30 MED ovve.


2.12. VM [Vaktmästare]
Tvättat. Hitta superbilligt snus på snusbolaget.se. Funderar på att släppa sin
roll iochmed att innebandy puben e slut. Fundera på det, våren är rolig börja
snusa.


2.13. BA [Beskansvarig]
Köpt besk. Planerat ciggpubben.


2.14. Övriga [WraQ, Glenn, Ex, Adjungerade]
Får Emelie ta mat om det finns över? Hon är faktiskt också student. Men det
var bättre förr.


3. Bordlagda ärenden:
nej


4. Rapporter:
4.1. KMR: Sas inget viktigt, nya övermarskarker: Ärke! Torskade pokal (den ska


tillbaka under våren).
4.2. ValSM: Moa blev ordförande. Evve blev sekreterare. Antonia blev SNO. Peter


ingen. Simon historieansvarig och STURE. Idrottsnämnden: Zak och Rasmus.
4.3. BudgetSM: 10750kr mer internrep! Lite andra beslut hände.SM#5 2023


ITK senater får också marskalkpris numera.


5. Festformalia:
5.1. Kommande fester


5.1.1. Nyaktivpub!



https://docs.google.com/document/d/186FNfyzk94QrGCONjIPuCmGIpgOIwqWaFBanTtQcG7Q/edit





IMORGON!!! Det kommer bli kul. Premiär för vår öl, ny etikett och nytt
märke som säljs exakt då.


5.1.2. Ciggpub
Cigarettter, märken, fett banger, komsi komsi.


5.1.3. Casinokväll
Hoppas på att folk kommer för att det kommer att bli kul. Vill testa
med QMISK först och se hur det går. Blir det bra gör vi om det?


5.1.4. Julpub med Bellman: Det kommer att lottas ut 10 presenter under
kvällen, kom på puben!


5.1.5. Osqvik med NKM? Finns intresse? 28-29/12
Vill man gå äre bara att anmäla sig.


5.1.6. Nyår med Qmisk
Simon är ansvarig utgivare. 3 pers har sagt att de kommer göra
nånting typ. Samma meny som förra året typ. Har 1200 kr kvar yay.


5.1.7. Gemensam internfest med TMEIT?
Powerhour? kombahaya . Alla som vill koooommm. Inga datum i
december kommer typ funka. Kanske januari.


5.2. Festade fester
5.2.1. Innebandypub:


inga (seriösa) skador, glada människor. Städningen var knaaas. Men
det var banger. Fick jättemånga blåmärken. Quazi skrev ett good to
know dokument inför nästa år. Domarkomiten har skrivit ned massor
så att det finns så att det går ännu bättre nästa år. Men allt som allt
kändes det som en lyckad pub.


5.2.2. Glennsittningen 18/11:
alldeles för mycket kaos på Qmisk borden. Om vi inte själva följer
sittningsetikett kommer ingen annan göra det. Hur vi beter oss
reflekterar det hur andra gör. Kan inte peka på en person. Bra sak att
tänka på. Var banger, folk var nöjda men mycket kaos under
sittningen. Allmänt kaos. Även tänka på när går på andra sittningar att
visa respekt, ger dåligt rykte annars. Det var kul att jobba. Victor och
Ritze var bästa sångledarna.


5.2.3. Tackfest:
Lyckat event, glada Glenn, vägen tillbaka till Kistan kunde kortas ner.
Kanske lite tidigare laserdome, komma till Kistan lite tidigare, lite
kortare omväg till Kistan. Kändes som ingen hade motivation att städa







påriktigt på mellanstädet efter sittningen. Städningen överlag gick
ändå bra. Trots klagomål och tjafss. Tanken var att de som preppade
inte skulle mellanstäda: men blev miss i kommunikationen
någonstans på vägen. Nyaktiva tyckte den var banger.
Speedrunsittning: bästa typen av sittning. Lite väl stressigt ibland
dock, det är ju dock hela poängen. Organisera bra för rollerna på
aktiva på plats. Tack till alla som hjälpte till och preppade. Överlag på
intergrejer: spärra av med skynke ungefär vid slutet/början av baren.
Laserdomen gick också bra.


5.2.4. Mustaschkampen:
lyckat event, bra med folk för att vara såhär sent på terminen. Sålt slut
på nästan alla gamla märken. Donerade 33% mer till
prostatacancerfonden än i fjol! Var många mustacher, nästa år blir det
tradition.


5.2.5. Inval:
se punkt nedan.


6. Besluts- och diskussionspunkter‘


6.1. Har diskussionen om arbetsvilja från förra QMM gjort saker bättre?
Ganska svårt att avgöra, lite för kort tid för att avgöra. Fler hade kunnat gå på
tackfesten men det är inte direkt arbetsvilja dock. Andrej har märkt skillnad på
städningen dock.
6.2. Inval av nya marskalkar.


Andia Mir
Henrietta Gidehag
Adlan Atabeyli
Martin Olofsson
Malin Andreasson
Alex Blomqist
Denise Hommik


Det beslöts att välja in de.


6.3. GlennP retrospektiv:
- Engelskspråkiga tyckte att det var svårt att bli en del av gruppen.







- Engelskspråkiga fick intrycket att Qmisk ej är välkomnande för
internationella studenter.


- Hur mycket som hemlighetshålls från Glenn? Coc typ
- kanske tydliggöra vad som får sägas och inte. Lite konstigt att


inte säga, förtydliga även så att det inte står olika ställen på två
olika ställen så det inte är öppet för olika tolkningar.


- Vad ska man publicera och på vilket sätt?
- Dokumentet i sig är otydligt och ska revideras i vår.
- Publicera? Kan ev skapa onödiga situationer där situationer


som har skett diskuteras.
- Mer dramatiskt att stänga av än att bara bli av med rösträtten


kanske?
- Också göra tydligt om de får vara med under invalet under


dagen eller enbart efter beslutet?
- Ska man va tydlig mot glenn med coc? Och hur hantera


individuella fall?
- Jättekul.
-


6.4. Invalet:
- Många tidstjuvar som drog ut på tiden:


- Sen start.
- Minst 10 min försening varje paus som togs, totalt uppemot 2h


förlorades.
- För långa intervjuer, ta bort onödiga frågor, ställ inte extra


frågor om inte absolut nödvändigt. För många individuella
lallfrågor, bör begränsas till max 1 om ens det.


- Rappare byten mellan intervjuer behövs. Aktiva måste
kontrollera vilka av deras barn som är där vid varje paus för att
skynda på det hela.


- Kortare matpauser och färre pisspauser.
- QM och VQM la för lång tid på de första beskeden.


- QM och VQM kan ej vara SA och borde egentligen inte sköta
tidsschemat osv under dagen då de båda är helt utslagna under
intervjuer, diskussion, omröstning, och besked.


- En aktiv eller gamling att föredra bör göras till SA som får ha lite koll,
en gamling bör sättas som ansvarig för att plocka folk till beskeden







innan invalet, en gamling bör sättas som chef för gamlingarna så
någon har koll på tiden osv.


- Städning av dansgolvet bör göras av gamlingar under diskussionen
samt preppa för beskeden. Ta fram rekvisita osv.


- Mat och lekar funkade bra men stämningen blev dålig senare på
kvällen, ett snabbt inval leder till gladare Glenn. Kan nog vara bra att
sprida ut lekarna mera. Minibeerpongturnering?? Svinkul och tar tid.
Sparar dötid. Under slutet hände typ inget. Även lekar mot slutet,
sprid ut dem.


- Kanske förtydliga för Glenn inför INvalet vad som kommer att ske
under dagen.


- Ta ett möte med gamlingar inför nästa INval, lekar e ju pågrund av
gamlingars egna initiativ. Få gamlingars lekmöte hit också. Unita
QMISK i sig för de som är intresserade. Samla ihop folk och struktuera
upp.


- QM och VQM fick bra kommentar från Evve att först säga att
personerna inte är invalda och därefter förklara att röstningen görs av
alla aktiva osv. Slog dock fel med en Glenn som blev väldigt ledsen och
direkt slutade lyssna på resten av det vi sa. I övrigt funkade det bra.


- Helt ta bort feedback till Glenn. Både diskussionen efter själva
omröstningen men också under beskedet. Endast två Glenn som
frågade, gav vaga svar. Det funkar med kommentaren “rösterna
räckte tyvärr inte till” som vi sa till alla.


- Diskussionen behöver ta tid för att säkerställa ett rättvist inval.
- Fråga är det någon som behöver diskutera vidare? För vissa


diskussioner är alla bensäkra på vad de vill men andra inte.
- Förgjort schema på när vilken glenn som även gamlingar har tillgång


till så de har koll på så de kan hjälpa och ha koll / förbereda. Kanske
ge det även till Glenn så att de kan planera??


- Pusha hårt att det är strikt 11.
- Se till att det skrivs till föräldrarna till glenn så att de vet om deras


barn inte kommer om de medelar till en annan.
- Röstningen gick smidigt.
- Miss när QM presenterade nyinvalda.


- Trötthet/emotionellt dränerad från beskeden och hela dagen.
- Blev påmind av Danne att de nyinvalda skulle presenteras.







- Såg inte någon av dem när jag gick ut därav att jag ropade upp
dem.


- Enorm tidspress iom att jag glömde att det var helg och larmet
går först 0330 och inte 0300.


- Städning blev inte gjord i tid. Peter fick ta det dagen efter.
- Nästan alla Glenn fick inte optimala besked iom att alldeles för lite tid


kunde läggas ner per besked, enorm tidspress att hinna med alla. QM
och VQM var tvungna att fokusera mer på tiden än på glenn.


-
- Bra initiativ att aktiva och gamlingar städade innan beskeden var


klara. Stärker ytterligare punkten ovan om att behov finns för en
invalsansvarig som ska se till att saker går smutt till ute hos Glenn.


- De Glenn som inte var på plats fick sitt besked först 0400, alldeles för
sent.


- Skriv ihop sms innan för fomat på hur ge det beskedet så det
går snabbt.


- Rikard tycker att det är ett godkänt inval. Där skorna klämde var just
intervjuerna.


- Early start och disciplin på intervjufrågorna.
- Vad tycker ni nyaktiva om dagen?


7. Övriga frågor
7.1. Kirre organiserar


Alla vsr platser e tagna men det kanske eventuellt går att fixa biljetter till
festerna.


Hoppa till 1.7
7.2. Klädbeställningshjälp


Antonia vill ha hjälp/helst någon annan tar över klädbeställningshjälp pga
dömycket just nu, annars går det att lösa i januari. Om vill ha tidigare så hjälp
gärna till. Kika när TMEIT beställer kläder. Kirre och Victor löser.


7.3. Maybe disk lista
Det är en disk lista så man kan ha koll på vilka som diskat och inte.


Kolla hemsidan för uppkommande evenemang.



https://docs.google.com/document/u/0/d/1xaIOi67VqNv65LMQNcGUg0I4s82HXWiWEo2v5V3zH-o/edit





8. Slutformalia
8.1. Nästa möte


17/1-24


8.2. Mötets avslutande
20:36


Mötesordförande: Mötessekreterare:
Andrej Miladinovic Evelina Berg


Justerare / Rösträknare: Justerare / Rösträknare:
Rikard Johansson Malin Andreasson


Närvarolista:
Aktiva:
Evelina Berg
Antonia Wälken
Adlan Atabeily
Peter Patranika
Moa Fredriksson
William Asp
Alex Kauffman
Rikard Johansson
Emelie Olers
Henrietta Gidehag
Viktor Karlström
Mille af Rolen
Malin Andreasson
Mattias Ritze







Rasmus Sjöberg
Neo Nguyen
Zak Ora
Ludvig Grim
Tegar Björkdahl
Simon Hedström
Ludvig Larsson
Samuel Sendek
Andrej Miladinovic
Roy Evert Andrej Dolonius
Andia Mir
Martin


Övriga:
Emelie Gartmon
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